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Venlo, 13 oktober 2022     art.44 Vraag RvO: Laerbroeck 

Geachte bestuurders, 

Onlangs spraken inwoners van het gebied Laerbroeck (gebied langs de Maas in de gemeente Peel & 

Maas en Venlo) hun zorgen uit richting ondergetekenden. 

Het Waterschap Limburg heeft van de diverse overheden "de opdracht gekregen" om het 

project Dijkversterking/dijkverlegging/systeemmaatregel Baarlo-Hout-Blerick vorm te geven. Dit is 

een omvangrijk en redelijk uniek project met veel stakeholders. We gaan er van uit dat iedereen 

(zowel de opdrachtgevers als het Waterschap) zich vooraf hebben gerealiseerd dat dit geen 

standaard opgave zou zijn. 

Anno Q4 2022 concluderen we dat bewoners en bedrijven teleurgesteld zijn in de belanghebbende 

overheden. Het project duurt nu al meer dan 6 jaar en er ligt nog steeds niets concreets op tafel. In 

2016 zijn er presentaties gegeven met een schatting dat in 2022 "de schop in de grond zou gaan", 

maar tot heden hebben de bewoners van dit gebied nog steeds geen duidelijkheid.  

Sedert 2021 ligt er een Voorkeursalternatief (VKA) wat redelijk overeenkomt met het eigen initiatief 

dat door de bewoners in 2019 overhandigd is aan minister Cora van Nieuwenhuizen. 

Diverse overheden stellen dat men met bewoners in gesprek is, maar bewoners voelen dit anders. Zij 

constateren dat er niets toegezegd kan worden en overheden naar elkaar wijzen/kijken.  

Bewoners voelen zich nu al enkele jaren gegijzeld in hun eigen planvormingen. Zo kunnen zij 

bijvoorbeeld grote investeringen in hun eigen woning niet doen, omdat ze niet weten wat de 

toekomst voor hun woning is. Ook zijn hun woningen nauwelijks verkoopbaar, om diezelfde reden. 

Dat dit dossier het welzijn en de gezondheid van deze inwoners aantast, hoeven wij u niet uit te 

leggen. 

Om bewoners meer dan anders behoefte hebben aan een toekomstperspectief willen wij graag via 

deze ietwat ongebruikelijke wijze (via Provincie Limburg, gemeente Venlo en Waterschap Limburg) 

verheldering op onderstaande vragen. 

1. Bewoners hebben nog geen formeel antwoord gekregen op hun zienswijze die in 2021 

ingediend zijn. Wanneer kunnen bewoners dit uiterlijk verwachten?  

2. Onderschrijven jullie dat de onzekerheid waarmee de bewoners reeds vanaf 2016 

geconfronteerd worden, onwenselijk lang duurt?  

3. Wanneer wordt er duidelijkheid geschapen richting bewoners en andere stakeholders? 



 

 

 

4. Wanneer gaat u concreet (dus niet informeel) met bewoners in overleg zodat bewoners 

duidelijk krijgen over hun toekomst? 

5. Bent u bereid om te zorgen dat er met alle betrokken overheden één informatiebijeenkomst 

georganiseerd wordt waar zowel inwoners alsook de overheden, concrete antwoorden 

kunnen verwachten uit de juiste hoek, om het proces/dossier maximaal te versnellen?  

6. Zou bovenstaande al kunnen tijdens het geplande overleg van 19 oktober as? 

7. Er ligt momenteel een concept bestuursovereenkomst. Wanneer wordt deze overeenkomst 

uiterlijk vastgesteld?  

8. Zijn jullie het met ons eens dat dit niet meer langer mag/kan duren en dat er eind 2022 

duidelijkheid moet zijn (indien mogelijk eerder)? 

De site van het Waterschap stelt onder de rubriek “van verkenningsfase naar planfase” diverse 

stappen. Graag willen wij hier een planning zien. Wanneer mogen bewoners wat verwachten 

(eventueel schematisch aanleveren)? 

9. Wanneer is de verkenningsfase afgerond? 

10. Wanneer is de “nota van antwoord” afgerond en wanneer kunnen bewoners deze tegemoet 

zien? 

11. Wanneer is het aangepaste planMER te verwachten en wanneer is deze definitief? 

12. Wanneer is de bestuurlijke overeenkomst voor de “planuitwerkingsfase” gereed en 

ondertekend door alle belanghebbende partijen? 

13. Wanneer verwacht u de beschikking rond te hebben? 

14. Wanneer is het instemmingsbesluit te verwachten? 

Gezien de urgentie verzoek ik u om deze vragen binnen de daarvoor bestemde termijn te 

beantwoorden. 
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